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Formandsberetning for året 2020 

 
Der foreligger ingen formandsberetning i år, da der kun nåede at blive afholdt ét bestyrelsesmøde, kort tid 
efter generalforsamlingen i 2020 og inden covid-19 lukkede ned for større forsamlinger.  
 
Da der har manglet en kasserer i bestyrelsen, og Regina, (tidligere 109) som hidtil havde varetaget opgaven 
med bogføring af bilag samt udarbejdelse af regnskab/budget fraflyttede Hasselhøj 2020, spurgte bestyrel-
sen Morten, 112, om han ville varetage opgaven som kasserer, indtil generalforsamlingen 2021. Dette ville 
Morten heldigvis gerne, men kun indtil der skal vælges en ny kasserer på generalforsamlingen i 2021. 
 
Der blev holdt havedag i efteråret 2020. Bestyrelsen vil gerne sige tak til alle Jer der mødte op, det var dejligt 
at se så mange fremmødte.   
 
I februar 2021 har Formanden trukket sig grundet personlige årsager, og da Bestyrelsesmedlem/næstfor-
mand har sat sit hus til salg, er der ikke sket noget i bestyrelsen. 
 
Alt dette er selvfølgelig ikke optimalt og Bestyrelsen opfordrer stærkt til, at der er nogen der melder sig til 
bestyrelsen.  
 
Venlig hilsen 
 
Bestyrelsen 


